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Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2024-03-17 

Tid: Kl. 18.00 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen  
 
Närvarande:     
Ordförande:  Inger Edfors   
Ledamöter:  Karin Wadman Adeen              

Charlotte Carlsson 
Ami Cooper   
Jana Ehn 
Jaymie Grahn   
Helena Svensson                       
Terese Svensson 
Matilda Rosengren 

Suppleanter:  Niklas Willman  
Adjungerade:  Malin Stensson, verksamhetschef      

Ej närvarande  Therese Aitman   
Norah Säwström 
      

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Ami Cooper utsågs att justera protokollet.  

§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes. 

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2024-02-11 inklusive två beslut per capsulam samt styrelsemöte 2024-02-18. 
Dokumenten lades till handlingarna.  

§5 Ekonomi 
- Balans- och resultatrapport  
Kassören redovisade det ekonomiska läget per den 29 februari. Ekonomin är fortfarande inte i fas. 
Åtgärder för att minska kostnaderna pågår, och de möjligheter vi har att öka intäkterna ses över.   
- Ansökan kommunen Föreningsdrivna ridskolor   
Styrelsen ställer sig bakom det dokument som redovisades vid mötet. Man ger också Inger Edfors 
bemyndigande att göra nödvändiga redaktionella justeringar innan ansökan skickas in till Karlstads 
kommun.  
- Åtgärder vid obetalade fakturor 
Styrelsen beslutar att ridande som har obetalda avgifter till föreningen kan bli avstängd från ridning. 
Beslut tas av verksamhetschef i samråd med styrelsens AU. 
Punkten förklarades omedelbart justerad. 
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Vi har ca 320 uppsittningar per vecka. Hästläget är ansträngt pga. flera skadade hästar. För att minska 
belastningen på de övriga hästarna ser ridskolechefen tillsammans med ridlärarna över hur 
förändringar kan göras under terminen för att minska på belastningen, tex att terminen förlängs till 
slutet av juni. Styrelsen tillstyrker att förändringar görs i lektionsterminens förläggning och 
organisation för att minska belastningen på hästarna. 
Hästar: Ali Zafir har pensionerats. Harry ska säljas och det finns flera spekulanter, varav en vill ha 
honom på prov, även för Cascaya finns intresserad köpare. Peppi är under igångsättning och kommer 
sedan att säljas. Cassandra är behandlad, men behöver ytterligare utredning. Ilsa är behandlad. 
Spectra och Bona kan snart sättas igång. Tulip är under igångsättning.  

- Usek 
Den planerade Mello-kvällen ställdes in p.g.a. för få anmälningar. Man diskuterar att ordna en 
familjedag under våren, eventuellt i samband med annan aktivitet, tex. fixardagen den 13 april.   

- Anläggning 
Det ordnas en fixardag den 13 april för att vårstäda inför tävlingen den 20 april.  
Vägen är just nu i ett uselt skick. Kommunen är informerad om detta och vi förutsätter att man 
skyndsamt vidtar åtgärder för att göra vägen farbar.  
ByggJansson har lämnat offert på arbetet med att byta del av stallinnertaket.  
En box i privatdelen är under reparation.  

- Privatuppstallade 
Ali Zafir har flyttat in. Annan hantering av foderburkarna är på gång.   

-    Marknadsföring 
Marknadsföringsgruppen har haft möte. Höjden Spol och Avloppsteknik AB är huvudsponsor för CHS. 
Ulvsby Ranch har tillkommit som sponsor, likaså Akzo Nobel (sponsrar ponnyryttarna). Prislistorna 
för sponsorpaketen är uppdaterade inklusive skyltarna. De tidigare sponsorerna kontaktas för besked 
om de vill förnya sina avtal eller om vi ska ta bort deras skyltar.  

-    Tävling 
Planeringen av 2024 löper på. Vårdressyren den 20 april och Vårhoppet en vecka senare är klara. 
Underlaget för Solstahoppet är inskickat men ännu inte godkänt. 

- Cafeterian 
Cafeterian har varit bemannad under de flesta lektionerna. Vi har haft viss försäljning, men borde 
kanske utöka sortimentet för att kunna sälja mer.  

§7 Övriga frågor  
- Årsmöte Bingoalliansen 25/3 
Styrelsen utsåg Helena Svensson att representera KRK vid Bingoalliansens årsmöte. 
- Föredrag Aldrig ensam 26/3 
Föredrag som hålls i RF-Sisus regi 
- Evenemangsutveckling 26/3 
Föredrag som hålls i RF-Sisus regi 
- Värmlands ridsportförbund årsmöte 
Inger Edfors kommer att representera KRK vid ridsportförbundets årsmöte den 20 mars. 
- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna.  
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§8 Datum för kommande möten 
- Utvecklingsmöte i Dömle fredag 5/4 - lördag 6/4.  
- Nästa styrelsemöte hålls söndagen den 14 april kl. 18.00 

§9 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Ami Cooper   
Ordförande                                                                                       Justerare 


